

Caroline Le Meaux

Global head of ESG research, engagement and voting

Caroline LE MEAUX joined Amundi in 2019 and is responsible for ESG Research, Engagement and Voting team within the ESG Business Line. She was previously head of the long-term investment department at the pension division of Caisse des Dépôts et Consignations (CDC) which is the fiduciary manager of several French pension funds, in charge of the SRI strategy, ESG and climate policy. Before that, she was director of investment at FRR Fonds de Réserves des Retraites from 2011 to 2014. She was formerly fund manager at BNPPAM, managing Small and Mid-Caps European equities and has been head of quantitative analysis for European equities.

Caroline Le Meaux began her career at Paribas Asset Management. She is a CFA (Chartered Financial Analyst) and is a graduate of Paris IX Dauphine University.

Caroline LE MEAUX a rejoint Amundi en 2019 en tant que responsable de l'équipe de recherche ESG, de l'engagement and du vote, au sein de la Ligne métier ESG.

Caroline Le Meaux commence sa carrière chez Paribas Asset Management ; elle est analyste financier CFA (Chartered Financial Analyst) et est diplômée de l'université Paris IX Dauphine. Elle devient directrice d'investissements au FRR (Fonds de Réserves des Retraites) de 2011 à 2014. Elle est devenue gérante de fonds spécialisés en actions européennes Small et Mid Caps chez BNPPAM et a été responsable de l'analyse quantitative des actions européennes. Ensuite, elle devient responsable des investissements long terme au pôle retraite de la Caisse des Dépôts et Consignations (CDC), en charge de la stratégie ISR, de la politique ESG et climatique.